
Zápis ze zasedání zastupitelstva Městyse Vladislav 

konaného dne 2.2.2022, č. ZM 20/2018-2022 
 

Přítomni: Jan Havlena, Bc. Jaroslav Oborný, Ing. Iva Ryglová, Jiří Zejda, MUDr. 

Eva Lysá, Růžena Marténková, Milada Havelková, František Dvořák, Mgr. 

Pavlína Havlenová, Petr Otruba, MUDr. Dana Augustinová 

 

Omluveni: Ing. Jitka Krátká, Jaroslav Doležal, Mgr. Zuzana Ležáková, Pavel 

Havelka 

 

Zastupitelstvo městyse Vladislav je podle § 92 odst. 3) zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích usnášeníschopné. 

 

Veřejné zasedání zastupitelstva městyse zahájil v 17:00 hodin starosta obce Jan 

Havlena přivítáním členů zastupitelstva a přítomných občanů. Jeho 

prostřednictvím byl následně schválen 11 členy zastupitelstva. 

 

Program: 

1. Schválení programu  

2. Stanovení zapisovatele a schválení ověřovatele zápisu 

3. Rekonstrukce knihovny  

4. Zásady vydávání obecního periodika 

5. Strategický plán městyse Vladislav 

6. Příspěvek na rekonstrukci kostela ve Vladislavi  

7. Příspěvek pro Charitu Třebíč 

8. Záměr využití veřejného prostranství před objektem čís. pop. 198 ve Vladislavi 

9. Dotační tituly poskytované městysem Vladislav 

10. Rozpočtové opatření č. 1/2022 

11. Diskuse  

 

Ad 1 

1. Navržený program byl schválen 11 členy zastupitelstva městyse. 

 

Ad 2 

2. Zastupitelstvo městyse Vladislav na návrh starosty schvaluje paní MUDr. Danu 

Augustinovou a pana Františka Dvořáka za ověřovatele zápisu z jednání 

zastupitelstva městyse Vladislav.  

Pro: 9, proti: 0, zdržel se: 2 

Ad 3 

Zastupitelstvo městyse vzalo na vědomí informace týkající se záměru 

přestěhování knihovny ve Vladislavi do prostor v přízemí mateřské školy ve 

Vladislavi a to zejména z důvodu lepší dostupnosti pro starší občany nebo občany 

s pohybovým handicapem. Bližší informace přednesla členka zastupitelstva 



MUDr. Dana Augustinová, následně potom host paní Kabelková z Městské 

knihovny v Třebíči a člen komunitního výboru pan Jakub Mokrý.  

Zastupitelstvo městyse projednalo záměr rekonstrukce knihovny a schvaluje 

zadání zpracování architektonické studie a projektové dokumentace na 

rekonstrukci knihovny v přízemí budovy mateřské školy. Podmínka rekonstrukce 

je získání dotačních prostředků. 

Pro:10, zdržel se: 1, proti:0 

Ad 4 

Zastupitelstvo městyse projednalo Zásady vydávání obecního periodika -

Vladislavského zpravodaje. Zastupitelstvo se usneslo, že rozhodnutí ve věci se 

odkládá na příští jednání zastupitelstva městyse. 

Pro: 11, zdržel se: 0, proti: 0 

Ad 5 

Zastupitelstvo městyse projednalo Strategický plán městyse Vladislav. 

Zastupitelstvo městyse se usneslo, že rozhodnutí ve věci se odkládá na příští 

jednání zastupitelstva městyse. Před samotným schválením bude strategický plán 

zveřejní na stránkách obce.  

Ad 6 

Zastupitelstvo městyse projednalo žádost Římskokatolické farnosti 

Vladislav, Vladislav 49, zastoupené D. PhDr. Jindřichem Zdeňkem Zdíkem 

Charouzem,Th.D. OPraem, farářem, v technických věcech technikem stavebních 

investic děkanství třebíčského panem Bc. Stanislavem Renátem, o poskytnutí 

finančního příspěvku ve výši 95.000,-Kč na pokračování opravy havarijního stavu 

střech kostela s názvem akce „Obnova střechy nad lodí kostela, presbytářem a nad 

schodištěm do půdy – III. etapa , parc. č.st. 55, k.ú. Vladislav“. Projektovaná cena 

celého díla je 3.028.399,-Kč, smluvní cena díla je 2.429.027,-Kč. Cena třetí etapy 

se předpokládá ve výši cca 950.000,-Kč. V případě naplnění očekávané skladby 

financování díla bude celá akce obnovy střech (mimo střechy věže ) dokončena 

v roce 2022. Poskytnutí finančního příspěvku ze strany obce, je podmínkou pro 

získání dotace z národních fondů – Ministerstva kultůry a Kraje Vysočina. 

Pro: 10, proti: 1, zdržel se:0 

 

Ad 7 

 Zastupitelstvo městyse projednalo žádost Diecézní charity Brno, Oblastní charity 

Třebíč, L. Pokorného 15, zast. ředitelem oblastní charity Třebíč Mgr. Petrem 

Jaškem, o postynutí finančního příspěvku na provoz charity. Zastupitelstvo 

městyse se usneslo na poskytnutí finančního příspěvku ve výši 40.000,-Kč. 

Pro: 11, proti:0, zdržel se: 0 

 

Ad 8 

Zastupitelstvo městyse projednalo žádost paní Taťjany Slabé, 

provozovatelky Cukrárny Městečko ve Vladislavi v budově čís. pop. 198, o 

pronájem pozemku před cukrárnou za účelem zřízení předzahrádky pro občany a 



návštěvníky cukrárny. Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu obce, aby do 

konání dalšího jednání zastupitelstva městyse projednal s paní Slabou podmínky 

pronájmu. 

 

Ad 9 

Zastupitelstvo městyse projednalo a následně schválilo dotační programy 

Městyse Vladislav pro rok 2022. Jedná se o Dotační program na podporu 

sportovních oddílů působících v městysu Vladislav a Dotační program na 

podporu obecně prospěšných činností pro organizace působící v městysu 

Vladislav na rok 2022. 

Pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Ad 10 

Zastupitelstvo městyse projednalo a následně schválilo Rozpočtové opatření č. 

1/2022,  

Pro: 11, zdržel se: 0, proti: 0 

 

Ad 11 

V rámci diskuse přijalo zastupitelstvo městyse další následující usnesení: 

 

- na základě návrhu členky zastupitelstva MUDr. Dany Augustinové bude do 

tělocvičny ve Vladislavi umístěna kniha závad, do které budou uživatelé nebo 

nájemci tělocvičny zaznamenávat zjištěné závady. Provede starosta. 

 

- na základě požadavku občana obce pana Miroslava Suchánka bude hlášení 

místním rozhlasem, pokud to bude charakter zprávy dovolovat, probíhat 2 x denně 

s určitým časovým odstupem ( dopoledne, odpoledne). Provede starosta. 

 

- na základě požadavku občanky obce paní Jany Suchánkové bude v případě 

výrazných sněhových srážek nebo náledí, prioritně ošetřena místní komunikace 

nacházející se pod železničním mostem a vedoucí na tzv. Hradčany. Provede 

starosta. 

 

- zastupitelstvo městyse ukládá kanceláři starosty, aby činila kroky ke zjištění 

informací o možnosti získání dotace na pořízení radaru k monitorování aktuální 

rychlosti vozidel přijíždějících (popř. projíždějících nebo vyjíždějících) do 

městyse Vladislav. 

 

- na základě přednesených informací a návrhu členky zastupitelstva Mgr. Pavlíny 

Havlenové se zastupitelstvo městyse usneslo na záměru pořízení defibrilátoru, 

který by byl umístěn v obci na veřejně přístupném místě. Cena za 1 kus se 

pohybuje kolem  42.000,-Kč s DPH.  

Pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 



 

 

 

Jan Havlena   MUDr. Dana Augustinová  František Dvořák 

starosta   ověřovatelka zápisu   ověřovatel zápisu 

 

 

 

 

 
 
 
 

 


